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Drodzy Rodzice!

IV Niedziela Wielkanocna to Niedziela Dobrego Pasterza. Poprzez wspólne czytanie
dzisiejszej Ewangelii i rozmowę opartą o poniższe pytania, spróbujmy pokazać dzieciom
Jezusa jako Tego, który dla nas - Jego owiec - jest dobry, który nas gromadzi, jednoczy,
którego Słowu możemy bezgranicznie ufać, który nas przez życie prowadzi i to prowadzi do
zbawienia.

Dziś jest również Światowy Dzień Modlitw o Powołania. Warto dzieciom pokazać rolę
duchownych w naszym życiu oraz uświadomić, jak trudna jest sytuacja w wielu krajach, jeśli
chodzi o liczbę kapłanów. Możecie razem z dziećmi podziękować Bogu za znanych i
posługujących nam kapłanów i prosić Boga o nowe powołania kapłańskie.

Drogie dzieci!
1. Jak nazywamy dzisiejszą niedzielę w Kościele?
1. Jakie, według was, są cechy dobrego pasterza?
2. Jak owce mogą zachować się wobec swojego pasterza, a jak wobec kogoś obcego?
3. Dlaczego Jezus jest jak dobry pasterz? Kim są Jego owce?
4. Dlaczego Jezus określił się "bramą owiec"? Do czego jest bramą?
5. Jak rozumiecie te słowa Jezusa: "Jeśli ktoś wejdzie przeze mnie, będzie zbawiony"?
6. Co może znaczyć, że Jezus chce was obdarzyć prawdziwym życiem, życiem "w
obfitości"?

Wspólnota Domowego Kościoła Ruchu Światło Życie „On Jest”, Wrocław;

teksty:

–

Domowy Kościół Ruchu Światło Życie, Gdańsk;

rysunki: , skład:

www.onjest.pl, slowo@onjest.pl

asystent kościelny:

Marta Stańco Mariusz Stańco;

ks. Wojciech Jaśkiewicz

Jezus powiedział: "Zaprawdę, zaprawdę powiadam wam: Kto nie wchodzi do owczarni
przez bramę, ale wdziera się inną drogą, ten jest złodziejem i rozbójnikiem. Kto jednak
wchodzi przez bramę, jest pasterzem owiec. Temu otwiera odźwierny, a owce słuchają jego
głosu; woła on swoje owce po imieniu i wyprowadza je. A kiedy wszystkie wyprowadzi, staje
na ich czele, a owce postępują za nim, ponieważ głos jego znają. Natomiast za obcym nie
pójdą, lecz będą uciekać od niego, bo nie znają głosu obcych". Tę przypowieść opowiedział
im Jezus, lecz oni nie pojęli znaczenia tego, co im mówił. Powtórnie więc powiedział do nich
Jezus: "Zaprawdę, zaprawdę powiadam wam: Ja jestem bramą owiec. Wszyscy, którzy
przyszli przede Mną, są złodziejami i rozbójnikami, a nie posłuchały ich, owce. Ja jestem
bramą. Jeżeli ktoś wejdzie przeze Mnie, będzie zbawiony – wejdzie i wyjdzie, i znajdzie
paszę. Złodziej przychodzi tylko po to, aby kraść, zabijać i niszczyć. Ja przyszedłem po to,
aby owce miały życie i miały je w obfitości". / J 10, 1-10


